
Verslag van de raadscommissievergadering Sociaal Domein en 
Volkshuisvesting d.d. 15 september 2016 
 
Aanwezig 
Voorzitter : Harrie Verkampen 
Commissiegriffier : Nienke Verhagen 
 
Commissieleden : 10 / 14 
CDA : Anita Relou, Rick van Kessel, Thijs van de Elsen 
Lokale Realisten : Truus van Dijk, Cees van Extel 
Dorpspartij : Rens de Haas, Henk van Eck 
D66 : René Leenders 
PVDA : Jeanine van Cronenburg, Jan Boot 
OPA :  
 
Collegeleden 
Roël Hoppezak (wethouder) 
 
Ambtelijke vertegenwoordiging namens college 
Remco Groenendal, Brigitte van Bladel, Tim van den Nieuwelaar 
 
Andere aanwezigen 
Annerie van der Sterre (Atmaram, presentatie bij punt 5b) 
 

 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt.  
 
2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. 
 
3 a Vaststellen conceptverslag d.d. 23 juni 2016 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
   b Lijst met toezeggingen. 
PvdA merkt op dat de evaluatie van de cliëntbetrokkenheid in oktober er niet meer op staat 
en vraagt of dat er weer op gezet kan worden (zie ook agendapunt 5b).  
 
   c Termijnplanning. 
Geen opmerkingen 
 
4.    Voorbereiden raadsadvies 
4. a Evaluatie Huishoudelijke toelage 2015 en doorkijk plus wijziging 2016  
 
Procesconclusie 

 Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: 
Bespreekstuk 
 
Opinies (per partij weergegeven) 
Dorpspartij is het niet eens met het afschaffen van de regeling, dus niet eens met punt a en 
b, wel met de rest en wil een verhoging van het budget, want er is toch geld over. Je kunt 
bijvoorbeeld een onderscheid maken in de vergoeding voor mensen met en zonder indicatie.  



PvdA is het eens met advies tijdelijke adviesgroep. Wil niet afbouwen maar doorzetten, want 
er is geld. Nog een jaar doorgaan voor iedereen en medio 2017 evalueren.  
Lokale Realisten vindt het gecompliceerd en zijn er nog niet uit. Er zou niets gedaan zijn met 
het advies van de tijdelijke adviesgroep. Dat is niet netjes en het is ook niet teruggekoppeld 
aan de tijdelijke adviesgroep. Volgt het college de regionale koers in plaats van de lokale 
koers? Kunnen gemeenten inzichtelijk maken dat het geld wordt ingezet ten behoeve van 
werkgelegenheid? 
CDA zegt dat er wel een goede reden moet zijn voor het afschaffen van de regeling. En kan 
zich vinden in het doorzetten van de regeling. Dankzij HHT behouden mensen hun 
zelfstandigheid. Werkgelegenheid gecreëerd. signalen dorpsondersteuners die positieve 
effecten van het waarnemen.  
HO+ niet apart regelen, maar zou onderdeel moeten zijn van de Wmo regelingen.  
 
Reactie wethouder Hoppezak 
Het is een regionale regeling, waarbij het voorstel regionaal is voorbereid en afgestemd, 
maar dit pas binnen de lokale situatie.  
Eis van HHT voor werkgelegenheid is losgelaten, dus aan dat criterium zijn we niet meer 
gebonden.  
Dit voorstel ligt er om maatwerk mogelijk te kunnen maken binnen de Wmo, zodat de 
mensen die het echt nodig hebben daar gebruik van kunnen maken. Niet vanwege de 
financiën. De regeling wordt afgebouwd, zodat mensen niet in eens de regeling kwijt zijn.  
 
Toezeggingen 
-- 
 
5. Informeren 
5 a Decentralisaties (vast agendapunt)  
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
-- 
 
5 b Presentatie cliëntbetrokkenheid  
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
Er wordt gesproken over het evalueren van de nieuwe vorm van cliëntbetrokkenheid en de 
Commissie is van mening dat het niet in oktober geëvalueerd hoeft te worden, maar dat ze 
het graag in februari op de agenda zetten. 
 
 
5 c RIN Proces van cliëntbetrokkenheid 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
-- 



 
5 d RIN Beleidsverslag werk en inkomen  
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
-- 
 
5 e Kinderopvang   
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
-- 
 
5 f RIN Monitor BUIG (gebundelde uitkering) Gemert-Bakel   
PvdA vindt de gegeven beperkt, zijn er niet meer gegevens? Is dit alles? 
Antwoord Remco Groenendal: indien er behoefte is aan meer informatie dan kan daarom 
gevraagd worden.  
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
--  
 
5 g RIN Werken aan een dementievriendelijke gemeente Gemert-Bakel 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
-- 
 
5 h RIN Gevolgen uitspraken Centrale Raad van beroep Huishoudelijke ondersteuning 
D66 merkt op dat er een motie aangenomen is dat de betrokkenen actief bezocht zouden 
worden.  
Antwoord Brigitte van Bladel: In de motie stond communiceren, niet om alle 600 mensen te 
bezoeken. Alle cliënten van Gemert-Bakel krijgen een brief toegestuurd om hen de info 
persoonlijk mee te delen. In die brief wordt heel duidelijk omschreven wat mensen kunnen 
verwachten. De Commissie vindt dat op deze manier voldoende wordt tegemoet gekomen 
aan deze motie. 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
-- 



 
5 i RIN Communicatie Huishoudelijke ondersteuning 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
-- 
 
5 j RIN Bedrijfsplan Peelorganisatie, juli 2016 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
-- 
 
5 k RIN Regionaal actieplan laaggeletterdheid Peelregio 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
-- 
 
5 l RIN GGD Jaarverslag Infectieziekten 2015 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
-- 
 
5 m RIN Resultaten Wmo-cliëntervaringsonderzoek 2016 
Dorpspartij zegt dat in het rapport iets staat over nader onderzoek. Dat staat niet in de RIN. 
Hoe staat het er daadwerkelijk voor? Graag antwoord daarop. 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
-- 
 
6 Vragen commissieleden niet geagendeerde onderwerpen 
CDA Gemeentelijke zorgverzekering: vorig jaar gevraagd om het aan te passen. Dat was 
toen te laat. Wat is de stavaza nu? 
 
7 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.35 uur. 



Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 
 
7-1-2016 We kijken naar die 40% mensen met een 

ontheffing, of daar nog mensen bij zijn waarbij 
het anders kan. Daar kunnen we ook uitleg 
over geven. 

Bevers SD afgedaan 88 ontheffingen, waarvan: 
o   Ontheffing van de arbeidsplicht en de plicht tot 
tegenprestatie om medische en/of psychische redenen: 18x 
o   Ontheffing van de arbeidsplicht om overige redenen: 2x 
o   Ontheffing van de arbeidsplicht wegens (mantel-
)zorgtaken: 1x  
o   Ontheffing van de arbeidsplicht om medische en/of 
psychische redenen: 42x  
o   Ontheffing van de arbeidsplicht en de re-integratieplicht 
om medische en/of psychische redenen: 23x 
o   Ontheffing van de arbeidsplicht en de re-integratieplicht 
om overige redenen: 2x 

31-3-
2016 

De commissie wordt geïnformeerd over de 
data van de participatiegroepen en adviesraad 
Sociaal Domein. 

Bevers SD afgedaan 21 juni volgt een nieuwe RIN na besluitvorming door het 
college. 

12-5-
2016 

Communicatiekalender rondom nieuwe 
Peelsamenwerking naar gemeenteraad sturen 
als deze beschikbaar is.  

Bevers SD   1/9 nagevraagd: de comm. kalender inzake de 
noodzakelijke besluitvorming is nog niet beschikbaar 

12-5-
2016 

Mantelzorgwaardering: Realiseren dat mensen 
niet zelf achter de mantelzorgwaardering aan 
moeten gaan. 

Bevers SD afgedaan Mantelzorgers die afgelopen jaar een waardering hebben 
ontvangen, zullen we actief benaderen voor een nieuwe 
waardering in 2016.  We kennen echter niet alle 
mantelzorgers zodat mensen die voor het eerst in 
aanmerking willen komen voor een waardering zelf actie 
moeten ondernemen. De aanvraag wordt laagdrempelig 
ingericht. Enkele raadsvragen zijn kort na de zomervakantie 
beantwoord. 

23-6-
2016 

De leefbaarheidsagenda zou op internet 
geplaatst worden, dat lukt niet met de nieuw 
website. Kan dat nu wel, nu er geld over is?  

de Ruiter SPP 

    

15-9-16 Evalueren van cliëntbetrokkenheid in februari 
op de agenda zetten. 
 

Bevers SD 

  



15-9-16 In het Wmo-cliëntervaringsonderzoek 2016 
staat iets over nader onderzoek. Hoe staat het 
er daadwerkelijk voor? Graag antwoord 
daarop. 

Bevers SD 

 

Bij het volgende verplichte klanttevredenheidsonderzoek 
zullen we dit oppakken en nadere vragen formuleren.  

15-9-16 Gemeentelijke zorgverzekering: vorig jaar 
gevraagd om het aan te passen. Dat was toen 
te laat. Wat is de stavaza nu? 

Bevers SD 

 

 

 
 


